

Title (en)
Device for increasing the height of a high tension cable mast

Title (de)
Vorrichtung zum Erhöhen eines Freileitungsmastes

Title (fr)
Dispositif pour rehausser un pylône haute tension

Publication
EP 0942119 A2 19990915 (DE)

Application
EP 99104465 A 19990305

Priority
DE 19810521 A 19980311

Abstract (en)
The lifting device is connected in at least two spaced apart planes with the pylon upper part and is arranged inside the pylon. It comprises an installation tower (6) composed of several pieces. The pylon upper part (1) is connected with at least two lifting frames (11,12) movable along the tower. On the upper tower piece cable deflector rollers (27) are fixed, which with cables (25,26) connected to a traction apparatus (29) lead to the corners of the upper lifting frame (12).

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung zum Erhöhen eines Freileitungsmastes vorgeschlagen, mit einer Hebevorrichtung, die über Hebemittel ein vom Mastunterteil (2) getrenntes Mastoberteil (1) trägt und vertikal bewegt. Die Hebevorrichtung ist in wenigstens zwei zueinander im Abstand befindlichen Ebenen mit dem Mastoberteil verbunden und innerhalb des Freileitungsmastes freistehend angeordnet. Sie weist einen aus mehreren Turmstücken zusammengesetzten Montageturm (6) auf. Das Mastoberteil (1) ist mit mindestens zwei längs des Montageturmes verfahrbaren Heberahmen (11, 12) verbunden. Am oberen Turmstück sind Seilumlenkrollen (27) befestigt, welche mit mindestens einem Zuggerät (29) verbundene Seile (25, 26) zu den Ecken des oberen Heberahmens (12) führen. <IMAGE>

IPC 1-7
E04H 12/34

IPC 8 full level
E04H 12/34 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 12/34 (2013.01)

Citation (applicant)
DE 4301467 A1 19940728 - ABB PATENT GMBH [DE]

Cited by
EP1247925A3; GB2519722B; GB2542235A; GB2542235B; AU2013399904B2; RU2657890C2; US9702163B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FI FR GB IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0942119 A2 19990915; EP 0942119 A3 20000705; EP 0942119 B1 20040324; AT E262634 T1 20040415; DE 19810521 A1 19990916; DE 59908926 D1 20040429

DOCDB simple family (application)
EP 99104465 A 19990305; AT 99104465 T 19990305; DE 19810521 A 19980311; DE 59908926 T 19990305